
Z veseljem vam sporočam, da je moje železo 35 enot!!! Zgornja meja je 28. Po navodilu 

osebne zdravnice bom za en mesec prenehala s tabletami, potem spet kontrola. Ko sem ji 

povedala, kaj sem jemala, me je 2x vprašala eno in isto vprašanje, ker ni mogla verjeti! 

Jemala sem 2 NutriMax-a zjutraj in 2 zvečer, poleg rdeče pese ter temno listnate zelenjave. 

Ginekologinja mi je predpisala sirup, ki mi ga je ob naslednjem pregledu avtomatsko 

predpisala naprej, ne da bi preverila, če se je stanje izboljšalo?!? 

 

Hvala, M. 

 

S klamatskimi algami smo dosegli odlične rezultate pri otroku, ki je bil prej stalno bolan, zato 

vaše izdelke priporočam vsem, ki jih poznam. S trdnostjo glede na izkušnjo, lahko potrdim, 

da NutriMax skrbi za notranje ravnotežje. Po enem letu brez alg, se je ponovno pojavila 

depresija, prej sem jim jemala tri leta! Zato ponovno pričenjam z algami, da popravim stanje 

in nadaljujem z jemanjem, ker so O.K. 

Že pred leti sem zbolela za boreliozo. Letos julija bo 20 let. V začetku sem jemala Ospen. Po 

15 letih sem dobila hudo vnetje kolka. Pred tem pa vnetja po vseh sklepih. Odstranili so mi tri 

znamenja zaradi sprememb. Na soncu sem vas zatekla. Po teh vnetjih sem ponovno dobila 

dozo antibiotikov, 21 dni infuzije. Stanje se je sicer ponovilo, vendar so mi znanci svetovali 

naj poskusim še klamatske alge. Po tem je bilo pol leta odkar sem jemala NutriMax in 

FloraZym, mnogo boljše. Imela sem energijo, moč, sklepi so samo občasno še boleli, prebava 

se je uredila. Sedaj zaradi finančnih težav nisem jemala teh preparatov in so se mi že po enem 

mesecu zopet pričele bolečine in zopet mi je nastal fisura na anusu, da sem morala na 

urgenco. Tudi moči ni več, bolj sem utrujena, vsi sklepi me ponovno bolijo, so vneti, še 

najbolj pa kolk. 

 

M.I. 

 

Meni sta FloraZym in NutriMax obilo pomagala pri boju z psoriazo, zmanjšanju prehladnih 

obolenj in njihovih zapletov (bronhitisi, pljučnice...) ter pri tvorbi rakastih celic na 

materničnem vratu. Že tri leta je bris b.p., pred uživanjem alg je bil bris zmeraj mejni.  

Ob uporabi FloraZyima pri naših treh najstnikih alergični izpuščaji in seneni nahod 

zgodovina. Imela sem tudi težave z zobom; zagnojena korenina, razkroj kosti in propad 

mehkega tkiva, majavost zoba tretje stopnje. Jemala sem 2-krat na dan FloraZym po tri 

kapsule in po 8kapsul NutriMaxa. Bolečine so preteklost in zob je ostal v ustih. Neizmerno se 

vam hvaležna za izdelke, ki ste jih dostavili na slovenski trg. 

  

 Brigita V. 

 

Sporočam, da je glivica kandida popolno izginila, ni več najmanjše sledi, že 1 teden ne, po 

dveh mesecih terapije s klamatsko algo NutriMax in probiotiki NutriFlor, FloraZym. 

Kruha, sladkorja in ostalih ogljikovih hidratov sem se tako odvadil, da mi sploh ne pašejo. Po 

tem ko sem naredil notranjo čistko črevesja je šlo vse dosti hitro na bolje. 

M.F.                                                                                          

Že več strank mi je svetovalo ,da napišem svoje izkušnje z uporabo klamatskih alg, ker jih je 

strah, da bi se 'navadili' na njih. Klamatkse alge KlamathRW®max oz. NutriMax uživam že 

več kot 10 let (morda kakšen dan izpustim) in ni nobene bojazni, da bi se organizem na njih 



navadil. To je tako kot s solato. Če je izdelek ves naraven - ni izvleček - te bojazni NI. Možno 

pa je to pri sintetičnih proizvodih.  

  

Vida Potočnik 

 

Začela sem jemati vsak dan po eno kapsulo in vsak dan več, tako da sem prišla na osem 

kapsul. Ko sem pojedla dve škatli NutriMaxa še vedno nisem opazila nobenih sprememb. 

Bolečine v kolku in kolenu so se pri tretji škatli za dva dni povečale – potem, pa sem začutila 

olajšanje. Z uživanjem alg sem nadaljevala. Po treh škatlah NutriMaxa sem opazila večje 

spremembe. Noge so postale bolj lahke, lažje se pripogibam in lažje premikam nogi. Bolečine 

so popustile, počutim se bolj lahka. Kapsule jemljem naprej, ker se počutim bolje. 

K.N. 

Mamin komentar: 

N. so v otroštvu odkrili 1 cm prikrajšavo desne noge, sedaj ima manjšo obrabo v kolku. Sprva 

so mislili, da težave pri hoji izvirajo iz prikrajšave. Pa daljših preiskavah pa so postavili 

diagnozo – spastična parapareza. Njen brat ima to obolenje že 10 let in je nepokreten. N. ima 

že eno leto težave s hojo. Noge so postale bolj trde in boleče, hoja zibajoča z nagibi v desno 

stran, hitro se je spotila, postajala je zaprta vase, niso je več zanimale ne okolica ne novosti iz 

časopisov. Po treh škatlah modrozelenih alg AFA iz jezera Klamath - NutriMaxa sem opazila 

spremembe. Sedaj lažje hodi, ne rabi več opore, ne ziblje se več tako močno, lažje se 

pripogiba, postala je bolj živahna, ni več tako depresivna. Zanimati jo je pričela okolica in 

stvari, ki jo obkrožajo. Ponovno prebira knjige in revije ter prebrano komentira. Tudi 

poraščenost brade z dlakami je sedaj veliko manjša odkar uživa modrozelene AFA alge 

NutriMax. 

Pred nekaj meseci sem si poškodoval levi kazalec na roki. Diagnoza, ki so jo postavili 

zdravniki je osteoartritis. Po operacijskem posegu, med katerim so mi odstranili del 

poškodovane kostnine, mi je zdravnica svetovala fizioterapijo, da bi roki vrnili njeno 

funkcionalnost. Skupaj s starši smo se odločili za VI-DA studio, kjer so me seznanili tudi s 

kapsulami modro zelene alge NutriMax. Alge sem začel jemati pred približno dvema 

mesecema. Dnevno pojem 6 kapsul.  Prva sprememba, ki sem jo občutil je bila, da nisem imel 

več toliko težav s prebavo, kot pred jemanjem alg. Tudi v času največje obremenitve (zaradi 

šolskih obveznosti), je stanje veliko boljše, kot je bilo prej.  Prav tako sem opazil, da se veliko 

lažje skoncentriram. S tem si precej skrajšam čas učenja in mi zato ostane več prostega časa. 

Poleg tega pa sem tudi bolj umirjen; situacije, ki so me pred pričetkom jemanja kapsul 

razburile, me sedaj ne tako pogosto. Poleg tega sem pred približno letom dni začutil prve 

bolečine v sklepih. Stanje je bilo vedno slabše. Prišlo je že tako daleč, da so me boleli sklepi 

že ob zmerni pol urni hoji. Z jemanjem alg NutriMax so se tudi na tem področju pokazale 

spremembe. Bolečine se pojavljajo le še v kolenih, pa še to ob večjih naporih, kot je igranje 

nogometa, košarke in pri daljšem teku. Z jemanjem kapsul modro zelene alge NutriMax bom 

nadaljeval, in upam, da se bodo zgoraj opisane težave še omilile ali pa celo izginile in da bodo 

pripomogle k hitrejšemu obnavljanju hrustanca 

A.M.                                                                      

Mamin komentar: 



12 letni sin si je pred nekaj meseci poškodoval levi kazalec roke. Po opravljenem 

operacijskem posegu in hospitalizaciji, je bil napoten na fizioterapijo. Na podlagi informacij, 

smo se odločili za VI-DA studio, kjer so naju seznanili tudi z modro zelenimi algami 

NutriMax. Kljub prvotni skeptičnosti glede proizvoda, sem z učinki zelo zadovoljna. 

Bolečine v sklepih, ki so se pojavljale pri sinu, se počasi umirjajo, prav tako ni več 

neprestanega tekanja na stranišče (predvsem je bila driska), ki je bilo pred tem stalnica v času 

šolskih preizkusov, tako pisnih, kot tudi ustnih. Poleg tega je bolj umirjen, kot je bil na primer 

v preteklem šolskem letu. Prepričana sem, da alge tudi pozitivno vplivajo, če ne celo 

pospešujejo obnavljanje poškodovanega sklepa oziroma hrustanca v sklepu. Z jemanjem 

kapsul bo nadaljeval tudi v prihodnje, kajti prepričana sem, da mu koristijo. Menim, da je tudi 

zaradi jemanja modro zelene alge NutriMax njegova krvna slika, ki so mu jo naredili pred 

mesecem dni, boljša, kot bi bila sicer, kajti način prehranjevanja kot ga imamo danes, ni ravno 

dejavnik, ki bi izdatno pozitivno vplival na naše zdravstveno stanje in počutje.  Počasi pa 

navajam na alge tudi pet letno hči, ki sicer za enkrat nima večjih zdravstvenih težav.  

 U.M. 

Najprej sem imela Algeo, vendar zame ne pride v poštev, namreč ne morem pojest toliko 

tablet dnevno. Glede klamatskih alg moram iskreno povedati, da imam sedaj NutriMax 

klamatske, pred tem pa sem imela Klamath, ki so mi pa vrhunske, dajejo pravo energijo. Res 

sem opazila razliko.  

Forum Altermed.org 

NutriMax ni sestavljen iz alge spirulina, temveč iz klamatske alge. Je 100% naraven in ga 

dobiš v vsaki zeliščni lekarni. In kar je najboljše, res deluje pri motnjah koncentracije.  

Moj otrok je bil tri leta od tega tik pred tem, da začne jemati Ritalin. Psihologinja je rekla, da 

druge rešitve ni, mi pa se s tem nismo sprijaznili. Začel je piti Nutrimax kapsule in sicer 1 

pred poukom. Rezultat je bil fascinanten. Težave s koncentracijo so se bistveno zmanjšale. 

Psihologinja je rekla, da je kaj takega nemogoče, ker se praviloma stanje lahko le poslabša 

(brez Ritalina). Otrok dobiva v šoli štirice in petice. Ne morem pa trditi, da ima idealno 

koncentracijo, a kateri otrok jo pa ima.  

Vedi pa nekaj. Če je sposoben sedeti v miru pred TV ali računalnikom več časa, potem 

problemov s koncentracijo ni. Problem je namreč v šolskem sistemu, ki otrok ne zna 

motivirati.  

 

Forum Med.over.net 

 


